

周年會員大會2024/2025 Annual General Meeting 2024/2025



本院甲辰年主席鄧明慧女士(前排右五)、乙巳年候任主席何猷啟先生(前排左四)及乙巳年候任董事局成員合照。
Group photo of Ms. TANG Ming Wai, Mandy (front row, right 5), Chairman 2024/2025, and Mr. HO Yau Kai, Orlando (front row, left 4), Chairman 2025/2026, and other incoming Board Members.



一眾有表決權會員出席周年會員大會。
A group of Voting Members attended the AGM.

東華三院月內舉行周年會員大會，選出2025/2026年度董事局成員，隨後來屆董事局成員互選主席及副主席，結果由何猷啟先生當選乙巳年董事局主席，而第一、二、三、四及五副主席則分別為曾慶業先生、蔡加怡女士、伍怡先生、李曠怡先生及楊燕芝太平紳士，合力管理東華三院來年院務。

The Annual General Meeting (“AGM”) of TWGHs saw the election of the Board of Directors for the year 2025/2026. Following the AGM, the Chairman and Vice-Chairmen were elected among the new-term Board Members. Mr. HO Yau Kai, Orlando, was elected as the Chairman of the Board of Directors for year 2025/2026. Mr. TSENG Hing Yip, York, Ms. CHOI Ka Yee, Crystal, Mr. Jonathan NG, Mr. LEE Kwong Yee, Jason Joseph and Ms. Jennifer YEUNG, JP, were elected the 1st, 2nd, 3rd, 4th and 5th Vice-Chairman, respectively. Together, they will oversee the governance of the Group.

歡送甲辰年董事局 Farewell Party for TWGHs Board of Directors 2024/2025

甲辰年董事局成員任期於2025年3月底屆滿，東華三院特意舉行歡送儀式。東華三院主席鄧明慧女士(左八)感謝董事局成員及員工過往1年的熱心支持，讓本院取得豐碩的成績，同時向本院全體員工致以由衷的謝意，感激他們竭誠服務大眾。

A Farewell Party was held for the Board of Directors 2024/2025 of TWGHs as their term of office ended in late March 2025. Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left 8), Chairman of TWGHs, expressed her sincere gratitude to Board Members and staff, for their unwavering support, without which TWGHs would not have achieved such a great success. She also extended her appreciation to TWGHs staff for their dedication to serving the community.



本院主席鄧明慧女士(右五)、董事局成員及行政總監蘇祐安先生(左一)與同事大玩遊戲，氣氛高漲。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (right 5), the Chairman, Board Members, and Mr. SU Yau On, Albert (left 1), Chief Executive of TWGHs, enthusiastically participated in games with staff in a lively and spirited atmosphere.



本院主席鄧明慧女士(左)與員工於晚宴高歌一曲。
Ms. TANG Ming Wai, Mandy (left), the Chairman, sang with the staff at the Dinner.

東華三院員工 周年晚會 TWGHs Staff Annual Dinner

該晚會準備了一系列精彩節目，包括攤位遊戲、拍照區、歌唱表演、幸運大抽獎及競技遊戲，逾800位員工歡度愉快的晚上。

Over 800 staff members enjoyed a delightful evening at the Dinner, which featured an array of fantastic interactive programmes, including booth games, photo-taking attractions, singing performances, lucky draws, and competitive games.

東華三院參與大學職業博覽 TWGHs Participated in University Career Fairs

東華三院本月分別參與香港樹仁大學、香港教育大學及香港都會大學舉辦的就業博覽，向同學介紹本院的職業發展前景及職位資訊。

TWGHs participated in the career fairs organised by the Hong Kong Shue Yan University (HKSYU), Education University of Hong Kong (EdUHK) and Hong Kong Metropolitan University (HKMU) respectively, where we shared our career development opportunities and job information with the students.

